

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that a cheque for \$1,200,000, constituting part of Canada's contribution to the United Nations Relief and Works Agency, has been handed over to the United Nations. Canada's total contribution for the financial year 1975-76 will amount to \$3,200,000, of which \$2,000,000 will be provided in flour and the balance in cash. Since UNRWA began its relief, health and education programmes in 1950, the Canadian Government has contributed an amount over \$35,000,000, an amount which ranks Canada as the fourth largest contributor to the fund.

* * * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires Extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui qu'un chèque de \$1,200,000 constituant partie de la contribution canadienne à l'Office de Secours et de Travaux des Nations Unies pour les Réfugiés de Palestine dans le Proche-Orient (UNRWA) a été remis à l'Organization des Nations Unies. La contribution canadienne pour l'année fiscale 1975-76 atteindra \$3,200,000, dont \$2,000,000 seront fournis sous forme de farine et le reste en argent. Depuis le début des programmes de secours, de santé et d'éducation de l'UNRWA, le Gouvernement canadien a versé plus de \$35,000,000 à ce fonds, ce qui fait du Canada le quatrième plus grand donateur.